

四年級(Grade 4) 第一次段考通知

- 一、**3/18 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**3/24 (四)** 上午舉行國語、自然科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**3/25 (五)** 上午舉行數學、社會科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
3/18 (五)	上午 8 : 40 上午 9 : 20	英文 Reading	<u>Lesson 14</u> : The Life and Times of the Ant <u>Lesson 16</u> : Riding Freedom <u>Lesson 17</u> : The Right Dog for the Job <u>Lesson 18</u> : Hercules' Quest <u>Reading Skills</u> : Text and Graphic Features, Summary, Personification, PIE, Main Idea and Details, Compare and Contrast
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lesson 14, 16, 17, 18 <u>Language Arts</u> : Unit 4: Adjectives (all), Unit 5 Capitalization and Punctuation (1-4) <u>Vocabulary</u> : Vocabulary L16~20
3/24 (四)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	國語 Chinese	第一課~第五課
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	自然 Science	Textbook Topic 7 Lessons 1-5, Topic 8 Lessons 1-4 Worksheets 9-10 Content: Internal and External Structures and Functions of Plants and Animals, Stimuli and Response, Internal Human Structures
3/25 (五)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	數學 Math	第一單元~第三單元
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	社會 Social Studies	3-1 Principles of Our Government 3-2 How Our Government Works 3-3 Our Rights and Responsibilities Analyze Primary Sources Categorize Information Analyze Primary Sources

※ 3 月 23、24 日課後才藝不上課；課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on March 23, 24 ; after-school care is as scheduled.

